
قربانعلی پور: برای کمک
به استقلال آمده ام

مربی جدید تیم فوتبال استقلال گفت: انگیزه ام این 
است در کنار سایر همکاران کادر فنی، روزهای خوبی 

را برای تیم رقم بزنیم. 
علی اصغر قربانعلی پور در گفت وگو با فارس، درباره 
عقد قرارداد با این باشگاه اظهار داشت: خیلی خوشحالم 
دوباره این فرصت نصیب من شد تا بتوانم به استقلال 
کمک کنم. 5 س��ال پیش در استقلال روزهای خوبی 
را س��پری کردیم ولی امیدوارم این بار روزهای بهتری 

را رقم  زده و شادی را به هواداران هدیه کنیم. 
مرب��ی تیم فوتبال اس��تقلال که پی��ش از این در 
شهرخودرو حضور داش��ت، درباره علت جدایی اش از 
این باشگاه گفت: من به دلایل شخصی قطع همکاری 
کردم. برای این باش��گاه، اعضای کادر فنی و بازیکنان 

آن تیم آرزوی موفقیت می کنم. 
وی در پاسخ به اینکه خواسته فکری از او چیست، 
عنوان کرد: آقای فکری از مربیان خوب فوتبال کشور 
است که فکر می کنم در دوران بازی کردنش همه جوره 
تعصبش را نشان داده و حالا هم از من خواسته به تیم 
کمک کنم. من هم نیتی جز این ندارم و فقط انگیزه ام 
این اس��ت در کنار س��ایر همکاران کادر فنی روزهای 

خوبی را برای استقلال رقم بزنیم. 
قربانعلی پور یادآور شد: استقلال پتانسیل خوبی دارد 
و امسال هم شرایط خوبی تا اینجای مسابقات داشته و 
شک نکنید با اتحاد و همدلی می تواند به موفقیت برسد. 
از هواداران استقلال هم می خواهم به ما کمک کنند تا 

بتوانیم این تیم را به موفقیت برسانیم. 

بنا: با ۱۱ کشتی گیر به اوکراین می رویم
کادر فنی بعدی درباره قهرمانی جهان 

تصمیم می گیرد
س��رمربی تی��م  ملی کش��تی فرنگی از اع��زام ۱۱ 

فرنگی کار به تورنمنت اوکراین خبر داد. 
محم��د بنا درباره ش��رایط فرنگ��ی کاران حاضر در 
اردوی تیم ملی اظهار کرد: خدا را شکر بچه ها شرایط 
خوبی دارند و به سمت جلو حرکت می کنند. مهم ترین 
بحث حفظ انگیزه کش��تی گیران در این شرایط است 
که خوشبختانه تمام بچه ها به لحاظ انگیزه در شرایط 

عالی هستند و با تمام وجود تمرین می کنند. 
سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی درباره شرایط بدنی 
شاگردانش و اینکه آیا بابت این موضوع نگرانی دارد یا 
خیر، گفت: در حال حاضر س��ومین اردوی تیم ملی را 
پشت سر می گذاریم و طبیعتا نفرات حاضر در اردو از 
لحاظ آمادگی جسمانی نیز رشد داشته اند. نگرانی ای 
بابت این موضوع نداریم. مهم ترین مساله ذهن آنهاست 
که باید آدرس درس��ت را به هر کشتی گیر بدهد تا او 
نیز مس��یر را بخوبی طی کند. ما هم با تمام وجود در 
خدمت کشتی گیران هستیم تا با کمک هم برای کشتی 

ایران افتخارآفرینی کنیم. 
وی درباره مصدومان اردوی تیم  ملی نیز خاطرنشان 
کرد: ناقوسی به دلیل آسیب دیدگی کهنه که از ناحیه 
کتف داشت در اردوی قبل غایب بود و برای این اردو 
نی��ز پدرش تماس گرف��ت و اعلام کرد ۲ آمپول دیگر 
او باقی مانده و نمی تواند در اردو حاضر شود. قرار شد 
پ��س از تزریق آمپ��ول و انجام فیزیوتراپ��ی از اردوی 
بعد به تمرینات اضافه ش��ود. رضا گرایی هم مقداری 
آسیب دیدگی دارد اما خدا را شکر مشکل هیچ کدام از 

نفرات حاضر در اردو جدی نیست. 
بنا در ادامه گفت وگو با ایسنا، درباره علت عدم حضور 
در تورنمنت های بین المللی و اینکه علیرضا دبیر رئیس 
فدراسیون کشتی می گوید دست کادر فنی برای حضور 
در مسابقات خارجی باز است، گفت: درست می گوید و 
ما مشکلی بابت حضور در تورنمنت های خارجی نداریم 
ام��ا گاهی بحث زمان یا ویزا وجود دارد و نمی توان در 
هر تورنمنتی حاضر شد. از سوی دیگر درست است که 
حضور در تورنمنت های خارجی به محک کشتی گیران 
کم��ک می کند اما نفرات مان باید به حدی از آمادگی 
برس��ند که در حد نام و جایگاه کش��تی ایران مبارزه 
کنند تا کادر فنی نیز به شناخت دقیق تری از وضعیت 

ملی پوشان برسد. 
س��رمربی تیم  ملی کش��تی فرنگی در پاسخ به این 
سوال که آیا تیم  ملی در ۲ تورنمنت اوکراین و ایتالیا 
که قرار است اسفندماه برگزار شود، شرکت می کند یا 
خیر، گفت: در تورنمنت ایتالیا شرکت نمی کنیم اما با 
۱۱ کشتی گیر به تورنمنت اوکراین می رویم که تلفیقی 

از نفرات جوان و با تجربه هستند. 
وی در پایان در پاسخ به این سوال که در اعزام های 
برون مرزی تمرکز بر اوزان المپیکی است یا خیر، گفت: 
تمرکز اصلی ما روی المپیک و اوزان المپیکی است اما 
۲ ماه پس از المپیک، رقابت های قهرمانی جهان برگزار 
می ش��ود و باید به فکر پس از المپیک نیز باش��یم. هر 
چند بعد از المپیک سعی می کنم با فدراسیون صحبت 
کنم تا کادر فنی جوان هدایت تیم  ملی را به دس��ت 
بگیرد و من هم اگر خواستند در حد توان به تیم  ملی 
مشاوره بدهم اما باید راه را برای کادر جوان بعدی مهیا 
کنیم. تمرکز من روی موفقیت در المپیک توکیو است 
و کادر فنی بعدی درب��اره رقابت های قهرمانی جهان 

تصمیم می گیرد. 

لایحه خوشبینانه بودجه!
ادامه از صفحه اول

تأکید مجلس بر شفافیت حداکثری بودجه است و 
نمی پذیریم درآمدهای دولت غیرواقعی بوده و مصارف 
آنچنانی هم تعریف کند؛ پرداخت های دولت به برخی 
افراد خاص و دس��تگاه ها و س��ازمان ها هم پذیرفتنی 
نیس��ت و عادلانه نیس��ت بودجه یک دستگاه افزایش 
ش��دیدی داشته باشد و بودجه دس��تگاه دیگر یا کم 
باش��د یا بدون افزایش باش��د و به همین دلیل اعمال 

سلیقه را نمی پذیریم. 
* نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور
و شوراهای مجلس

اخبار

ورزشی

نگاه

فولاد - العین در اهواز
مدیرعامل فولاد شایعه میزبانی العین در پلی آف لیگ قهرمانان آسیا را تکذیب کرد. دیروز برخی سایت های اماراتی خبر دادند باشگاه العین نامه ای از کنفدراسیون فوتبال آسیا دریافت 
کرده که دیدار پلی آف لیگ قهرمانان آسیا بین فولاد خوزستان و العین امارات در ورزشگاه هزاع بن زاید شهر العین برگزار خواهد شد اما سعید آذری، مدیرعامل فولاد خوزستان در 
گفت وگویی این مساله را تکذیب کرد. او در این رابطه گفت: »این خبر شایعه است و بازی ۲ تیم فولاد و العین، ۱۸ فروردین در ورزشگاه شهدای فولاد خوزستان برگزار خواهد شد«.

به نظر می رسید استقلال بعد از برد قاطع در تبریز و بازگشت 
به صدر، مقابل سایپای جوان، بی تجربه و رده دوازدهمی بازی 
آسانی داشته باشد و با یک برد پرگل صدرنشینی اش را تحکیم 
بخشد ولی مقابل سایپا و دروازه بان استقلالی اش که می توانست 
این فصل دروازه بان ذخیره خوبی برای رشید مظاهری باشد، 
چنان غافلگیر شد که تصورش نمی رفت تیمی که  توانست 
داربی از دست رفته را در دقیقه 3+90 مساوی کند، نتواند 90 
دقیقه گزندی به دروازه سایپا برساند؛  این نخستین شکست این 
فصل استقلال به عنوان میزبان بود و بعد از باخت هفته دوم 
به فولاد، دومین شکست استقلال در لیگ بیستم بعد از ۱0 
هفته رقم خورد. جالب آنکه در هر ۲ بازی ای که استقلال با 
صفر امتیاز زمین را ترک کرده، حریفان با پرسینگ توانستند 
بازیس��ازی آبی پوشان از انتهای زمین را مختل کنند؛ همان 

کاری که شیوه بازی استقلال است!
برای شکست هفته دوم بهانه این بود که هفته های نخست 
است و تیم فکری چندان هماهنگ نیست � که البته بهانه ای 

منطقی نبود چون استقلال یک 
فصل تمام است با این ترکیب 
بازی می کند � دلیل اصلی آن 
شکست و شکست روز شنبه 
مقابل س��ایپا فقط این است 
که مدافعان اس��تقلال در این 
۲ ب��ازی تحت فش��ار بودند و 
ب��ه محض اینکه صاحب توپ 
می شدند یکی دو بازیکن فولاد 

و س��ایپا بر س��ر آنها می ریختند و توپ را مدافع تحت فشار 
نمی توانست به هافبک ها برساند. فولاد با یک ضربه آزاد و یک 
پنالتی براحتی استقلال را برد و سایپا هم روی توپی که بازیکن 
استقلال وسط زمین از دست داد و بی تفاوتی و سیری بیش از 
حد و بی انگیزگی وریا غفوری، به گل رسید. پرس سایپا بعد از 
گل تشدید هم شد و تا انتهای بازی اجازه بازیسازی به مدافعان 
و هافبک های استقلال را نداد و استقلال قادر نبود موقعیت گل 
ایجاد کند و آنچه هم ایجاد شد با درخشش منادی و بی دقتی 

بازیکنان هدر رفت. 
فکری بعد از تساوی در داربی و برد بزرگ مقابل تراکتور 

در تبریز تغیی��ری در ترکیب 
ایجاد نک��رد ولی هم در داربی 
و ه��م در تبری��ز و هم قبل از 
اینها در سیرجان هم مشخص 
بود استقلال ضعف هایی دارد 
و چه بس��ا اگر نیمکت نشینی 
عجیب دژاگه و حاج صفی، بازی 
باز تراکتور و پاس گل شجاعی 
به دیابات��ه � با همان تاکتیک 
همیشگی پرس مدافعان تیم مقابل از سوی مهاجمان استقلال 
� نبود، نتیجه آن بازی هم آنی نبود که استقلال را سرخوش و 
سرشار از غرور به مصاف سایپا بفرستد. چه بازی با گل گهر، چه 
پرسپولیس و چه تراکتور خط میانی کم تعداد استقلال )هافبک 
3 نفره آن هم در لیگ پربرخورد و هافبک های جنگنده تیم ها!( 
برای کنترل مرکز زمین به دردسر افتاده بود و تنها جلو افتادن 
این تیم در بازی های قبل و درخش��ش فوق تصور مظاهری 
موجب شد باخت دوم استقلال ۱0 هفته دیرتر رقم بخورد. 

کادر فنی استقلال بعد از آن 3 بازی به منتقدان و کارشناسان 
تاخت ولی شکس��ت مقابل سایپا نشان داد استقلال واقعا ۲ 

مشکل اساسی را نتوانسته حل کند؛ ۱- بعد از گذشت حدود 
نیمی از مسابقات همچنان در کنترل بازی بشدت مشکل دارد؛ 
2- مقابل تیم هایی که تاکتیک شان همانند استقلال پرس از 
جلوی زمین است، فاقد پلن B است یا اگر هم پلنی دارد، فاقد 

بازیکنانی است که نقشه بعدی را اجرا کنند. 
البته وقتی عیوب استقلال گفته می شود، شایسته است به 
یک حسن بزرگ و آینده نگرانه آن نیز پرداخته شود. تصمیم 
فکری برای آوردن فلاح به بازی که برای نخستین بار بازی در 
چنین سطحی را تجربه می کرد، شجاعانه بود و چه بسا ممکن 
بود این بازیکن ناشناخته سایپا را هم به دردسر بیندازد و به 
تنهایی نتیجه را تغییر دهد که البته خب! در این بازی تحقق 
نیافت ولی تصمیم قابل دفاع و ارزشمندی بود. اصولا رویکرد 
محمود فکری به جوانان برای آینده این تیم و پرهیز از مخارج 
میلیاردی برای جذب بازیکن � اگر با دقت و طمأنینه بیشتر 
ادامه یابد � موجب ریش��ه کنی دلالی لااقل در این باشگاه و 
استفاده از محصولات آکادمی و خودکفایی آن می شود؛  کاری 
که به نظر می رسد باید رقیب استقلال هم با بها دادن به امثال 
آریا برزگر و سایر جوانان آینده ساز فوتبال کشور انجام دهد؛ 

مهدی عبدی را ببینید!

نقاط ضعف و قوت استقلال فکری

آبیپوشانمقابلتیمهایشبیهخودشکستمیخورند!

داریوش مجلل: مهم ترین سوالی که بعد از بازی پرسپولیس 
و ف��ولاد از یحی��ی گل محمدی پرس��یده ش��د و او با خنده 
پاسخ داد این بود: در غیاب ۲ مدافع مرکزی تان که به علت 
آسیب دیدگی دیدار برابر آلومینیوم را از دست می دهند، چه 
کسانی را در زمین می گذارید؟ یحیی خندید و گفت: من و 
افشین )پیروانی( هستیم! او خندید اما دقیقا به خاطر همین 
غیبت و بدتر از آن راهکار اش��تباهش ب��رای بازی ندادن به 
محمد انصاری بود که پرس��پولیس نخستین باخت لیگ را 
دشت کرد؛ در اراک و مقابل آلومینیوم این شهر. شاید کمتر 
هواداری از قرمزها چنین باختی را تصور می کرد اما با اشتباه 
مح��ض گل محمدی در بازی ندادن ب��ه محمد انصاری و ۲ 
ضربه ایستگاهی مش��ابه، قرمزها ۲ گل دریافت کردند تا به 
همین راحتی مقابل آلومینیوم ببازند. پرس��پولیس در چند 
سال گذشته به واسطه عملکرد کم نقص سیدجلال حسینی، 
شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان، 4 جام متوالی 
را کسب کرد و مشخص بود وقتی برای نخستین بار در طول 
همه این سال ها این سه را به طور همزمان در اختیار ندارد، 
چه فاجعه ای در انتظارشان است. البته از تعویض های اشتباه 
گل محمدی در نیمه دوم هم نباید بی تفاوت گذشت؛ بیرون 
کش��یدن زوج پهلوان و آقایی که براحتی حملات قرمزها را 
از جبه��ه چپ طراحی می کردند و بازی دادن به عالیش��اه و 
شجاعی، دیگر اشتباه بزرگ کادر فنی قرمزها بود. تاوان همه 

این اشتباهات، باخت ۲ بر یک در اراک بود. 
اما بپردازیم به چگونگ��ی رقم خوردن این نتیجه. در این 
بازی که ساعت ۱5 در ورزشگاه امام خمینی)ره( برگزار شد، 
کمال کامیابی نیا )۷( برای پرسپولیس و شاهین توکلی )۲0( و 
حامد پاکدل )30( برای آلومینیوم گلزنی کردند. به این ترتیب 
پرسپولیس نخستین باخت لیگ بیستم را تجربه کرد و ۱5 
امتیازی باقی ماند. آلومینیوم هم با هدایت رس��ول خطیبی 
ب��ا این برد ۱5 امتیازی ش��د. یحیی گل محمدی، س��رمربی 
پرسپولیس تیمش را در غیاب محمدحسین کنعانی  زادگان 
و سیدجلال حسینی )۲ مدافع اصلی سرخپوشان( با ترکیب 
حامد لک، سیداحسان حسینی، مهدی شیری، سعید آقایی 
)علی ش��جاعی(، س��یامک نعمتی، احم��د نوراللهی، کمال 
کامیابی نیا، میلاد سرلک، احسان پهلوان )امید عالیشاه(، وحید 
امیری )آرمان رمضانی( و مهدی عبدی )مهدی مهدی خانی( 

به میدان فرستاد. سرخپوشان از همان ابتدا، بازی را هجومی 
آغاز کردند و کمال کامیابی نیا با یک ضربه سر موفق شد کرنر 
ارسالی احمد نوراللهی را به گل تبدیل کند. آلومینیوم بعد از 
این گل برای جبران نتیجه جلو کش��ید و توانس��ت به همان 
شکلی که گل خورده بود، ۲ بار دروازه پرسپولیس را باز کند. 

در روزی که مهدی شیری و احسان حسینی به جای سیدجلال 
حسینی و کنعانی زادگان بازی می کردند، نبود ۲ مدافع باتجربه 
تاثیر خودش را نشان داد. ابتدا شاهین توکلی و سپس حامد 
پاکدل با ضربات سر خود موفق شدند دروازه پرسپولیس را در 
دقایق ۲0 و 30 باز کنند. در نیمه دوم پرسپولیس برای جبران 

نتیجه هجومی شد. گل محمدی در دقیقه 5۷ امید عالیشاه را 
به جای احسان پهلوان وارد زمین کرد تا بر قدرت خط حمله 
این تیم اضافه ش��ود. در دقیقه 5۸ سیامک نعمتی موقعیت 
خوبی برای گلزنی داشت اما شوت محکم او از درون محوطه 
جریمه آلومینیوم را حسین پورحمیدی، دروازه بان این تیم به 
کرنر فرس��تاد. در دقیقه ۸3 این مسابقه، پورحمیدی یک بار 
دیگر خوش درخشید و موقعیت خوب احمد نوراللهی را درون 
محوطه شش قدم آلومینیوم مهار کرد. در ادامه تلاش شاگردان 
گل محمدی برای به ثمر رساندن گل تساوی بی ثمر ماند و بازی 

با نتیجه ۲ بر یک به سود آلومینیوم تمام شد. 
لک دیدار با ماشین سازی را از دست داد ■

دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس به دلیل محرومیت دیدار 
با ماشین سازی را از دست داد. حامد لک با دریافت کارت زرد 
در دیدار پرسپولیس مقابل آلومینیوم اراک دیدار بعدی تیمش 
مقابل ماشین س��ازی را از دست داد. وی پیش از این در بازی 
برابر تیم های نساجی، ذو ب آهن و فولاد هم اخطار گرفته بود. 

کارشناسی داوری مصاف آلومینیوم- پرسپولیس ■
نوید مظفری معتقد است داور دیدار آلومینیوم - پرسپولیس 
اش��تباهی در قضاوت این دیدار نداش��ته است. نوید مظفری، 
کارش��ناس داوری در گفت وگو با ایسنا، درباره قضاوت وحید 
کاظمی در دیدار آلومینیوم اراک و پرسپولیس گفت: بازی سختی 
برای داور نبود و بیشترین حواشی بازی، اعتراض نیمکت ها به هر 
سوت داور بود که متاسفانه در بیشتر بازی های این فصل شاهد 
این موضوع بوده ایم. وی ادامه داد: بازی صحنه حساسی نداشت 
و داور کار سختی نداشت. تصمیم ها و سوت های او درست بود اما 

گرفتن ۶ دقیقه وقت اضافه برای نیمه دوم زیاد بود. 
فرار شاگردان نکونام از بحران با برتری برابر قعرنشین ■

تیم فوتبال فولاد توانست با یک گل ماشین سازی را شکست 
دهد. ۲ تیم فوتبال ماشین سازی و فولاد خوزستان در ورزشگاه 
شهید قاسم سلیمانی به مصاف هم رفتند که فولاد موفق شد 
با یک گل از س��د ماشین س��ازی عبور کند و پس از 3 هفته 
طعم پیروزی را بچش��د. تک گل این دیدار را آیاندا پاتوس��ی 
در دقیقه 5 به ثمر رس��اند. فولاد با این پیروزی ۱۸ امتیازی 
شد و به رده پنجم رسید. ماشین سازی نیز با 4 امتیاز در قعر 
 جدول رده بندی باقی ماند و هنوز نتوانسته به پیروزی دست

پیدا کند. 

سرانجام پرسپولیس در لیگ بیستم باخت

خمشدنبرابرآلومینیوم
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تغییر سرعت پیرلو

محمدمهدی تقوی
روزنامه نگار

گل محمدی: رسول پناه مثل بولدوزر از روی پرسپولیس رد شد

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: رفتن رسول پناه دردی 
از ما دوا نمی کند، زیرا در چند ماهی که او در باشگاه پرسپولیس 
بود با بولدوزر از روی تیم رد شد. یحیی گل محمدی در نشست 
خبری پس از بازی با آلومینیوم اراک اظهار داشت: بازی را خیلی 
خوب شروع کردیم. توانستیم به گل برسیم و حتی گل دوم 
را هم می توانستیم به ثمر برسانیم. فکر می کنم آلومینیوم در 
کل 90 دقیقه ۲ بار روی دروازه ما آمد و از ضربات ایستگاهی 
استفاده کرد. متاسفانه هر دو بار هم گل خوردیم. خیلی تلاش 
کردیم در زمینی که فوتبال بازی کردن در آن خیلی سخت 
است و بیشتر ضربات ایستگاهی تعیین کننده است، نتیجه را 
جبران کنیم اما متاسفانه این اتفاق رخ نداد. به تیم حریف تبریک 
می گویم. وی افزود: باید بیشتر کار کنیم و بیشتر حواس مان به 
کارمان باشد. مشکلات زیادی وجود دارد اما باید روی بازی و 
تمرینات تمرکز کنیم. ان شاءالله در ادامه بتوانیم نتایج بهتری 
بگیریم. باید تا می توانیم این شرایط را تحمل کنیم و تمرکزمان 
را از دست ندهیم. مشکلات هست اما باید با این مسائل بجنگیم. 
سرمربی تیم پرسپولیس درباره ریسک بازی دادن به مهدی 
ش��یری و احسان حسینی در پس��ت دفاع وسط توضیح داد: 
محمد انصاری هنوز شرایط بازی ندارد و ابتدا باید چند بازی 
تدارکاتی انجام دهد. استفاده از وی در بازی های سخت ریسک 
بالایی دارد، با خودش هم صحبت کردم و حاضر نیستم چنین 
ریس��کی کنم تا بار دیگر مصدوم شود. در هر صورت ۲ دفاع 
وسط اصلی خود را به دلیل مصدومیت و شرایطی که در بازی 
قبل برای ما به وجود آوردند در اختیار نداشتیم. گل محمدی 
اضافه کرد:  هر چه داشتیم در خط دفاع و حمله استفاده کردیم 
اما اتفاق هایی که از گذشته برای ما افتاده همچنان تبعات دارد 
و این مسائل را می گذرانیم. متأسفانه شرایط به شکلی است که 

باید تا می توانیم تحمل کنیم و سرسختانه دنبال از دست ندادن 
تمرکز خود باشیم. باید را ه مان را ادامه دهیم. باید با مشکلات و 
کمبودهای موجود بجنگیم. با وجود مشکلات مالی و شرایطی 
که در گذشته برای پرسپولیس رقم خورد، باید وضعیت را به 
شکلی مدیریت کنیم تا از این مسائل عبور کنیم. گل محمدی 
درباره اینکه آیا مشکلات باشگاه پرسپولیس با جدایی مهدی 
رسول پناه از این باشگاه برطرف خواهد شد، توضیح داد: رفتن 
وی دردی از ما دوا نمی کند، زیرا در چند ماهی که رسول پناه 
در باش��گاه پرسپولیس بود تا حدی مشکل به وجود آورد که 
مثل این بود با بولدوزر از روی تیم رد ش��ده باشد. اکنون هم 
کارش تمام شده و رفته است. هیچ کس هم نیست دلیل این 
اقدام ها و اتفاق ها را از رسول پناه بپرسد. امسال شرایطی برای 
پرسپولیس رقم زدند و نمی خواستند تیم نتیجه بگیرد. سرمربی 
پرسپولیس افزود: فکر می کنم نمی خواستند پنجمین قهرمانی 
را به دست بیاوریم، در غیر این صورت هیچ دلیلی وجود ندارد 
تیمی که برای فوتبال ایران افتخار و اعتبار کسب کرده، بعد 
از صعود به فینال آسیا این همه دچار مشکل شود. اطمینان 
دارم دست های زیادی در کار بود تا اجازه ندهند پرسپولیس به 
راهش ادامه دهد. هیچ کس هم حاضر به پاسخگویی و صحبت 
کردن درباره این مسائل نیست. وی درباره مشکلات مدیریتی 
باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: نباید بین تیم ها تبعیض قائل 
ش��ویم؛ برای یک تیم 5-4 آدم پولدار و متمول می گذارند و 
اجازه نمی دهند آب در دل این تیم تکان بخورد و مش��کلی 
حس کنند و یک تیمی هم مثل ما است که آدم های ضعیف 
برایش گذاشته اند که این باشگاه را شخم زدند و رفتند؛ هیچ 
کس هم نیست پاسخ دهد و باید با سعی مان مشکلات مان را 

یکی یکی سپری کنیم.


